

## **Wetseras vänner**

### **Protokoll Styrelsemöte 30/7-17**

**Deltagare:** Anders, Bertil, Acke, Hans-Olof, Peter, Johan (ordf/sekr)  
Anneli och Björn har anmält förhinder

#### **1) Föregående mötes protokoll**

Inga kommentarer

#### **2) Status arbetet med Wetsera**

- **Hängknän:** görs nästa vecka, Micke

Anders ordnar med transport till företag för blästring (ev) och galvanisering

Acke kontaktar Anders när det är dags.

- **Motor:** provad av Acke och går bra. **Beslut:** vi kommer att använda den och ej gå vidare med elmotor.

- **Drevning:** Bertil har haft kontakt med Björn. Acke lämnar kontaktuppgifter till Björn. Kolla även Båtbyggarskolan.

- **Röja i containers:** Vi behöver gå igenom vad som finns i våra containers i hösr! Tar upp det på nästa möte.

- **Segel:** Ligger i en container vid Wetsera. Acke kollar med Gunnar H.

- **Propeller:** Vi har en som kommer att fungera. (Acke)

- **Styrning:** Ska vi ha hydralisk?

Johan kommer att utifrån kalkylarket som gjordes till Arvsfonden att göra en "**projektuppföljning**" med vem som ansvarar, status.....

#### **3) Anställningar**

- Karl-Oskar börjar igen den 14/8. Bertil träffar honom när han är tillbaka. Ev kan Johan vara med.

- Bertil håller på att anställa en av de som jobbar i gästhamnen i sommar, Ali.

#### **4) Simskolan**

- Årets sponsring på 10.000:- . ok. Peter hanterar.

- Föregående år fortfarande oklart. Peter har mandat att hantera.

#### **5) Renovering av Hamnkotoret**

- Kommunen har upphandlat, avtal om 2,5 MSEK.

- Vi ska vara ute ur lokalerna senast den 1/9 (se mail från Bertil).

Tömning av lokalen i anslutning till nästa styrelsemöte (27/8)!

#### **6) Bertils skrivelse om Båtveckan**

- Bra, några smärre kommentarer som Bertil lägger till.

Skickas in tillsammans med redovisning/statistik till kommunen ca 1/10.

**7) Övriga frågor**

- **Ek**, Anders har blivit tillfrågad om vi behöver ek. Anders kollar dimensioner som kan levereras.
- **Ekonomi**: Gästhamnsstatistik, + 30.475:- till dags dato (inkl böcker)
- **Hamntröjor**: För att kunna få mer "pondus" behövs våra värdar bära västar med markering "Hamnvärd". Tas till nästa år.

**8) Nästa möte 27/8 kl 16 på Hamnkontoret****Öregrund 10/8-17**

Johan Lindqvist (ordf och sekr vid mötet)